

# **EVENTS MIT GENUSS**

## **EVENTS WITH TASTE**

Experience a scenic walk through the

snowy winter landscape and enjoy a tasty outdoor fondue by an open fire in a

**OUTDOOR FONDUE** 

magical winter atmosphere.



#### **OUTDOOR FONDUE**

Erleben Sie einen stimmungsvollen Spaziergang durch die verschneite Winter-

duration: ca. 2 hr

from CHF 109.-/person price:

group size: minimum 8 season: winter

### WINTER ACTION

## WINTER ACTION



### **SCHNEESCHUH ABENTEUER**

schaft bei einer geführten Schneeschuhtour und atmen Sie die klare Bergluft ein. Dieses Wintererlebnis inmitten schöner Natur bleibt bestimmt in Erinnerung. Ma-

group size: minimum 8 season: winter

## **SNOWSHOE ADVENTURE**

Discover the snowy winter landscape on a guided snowshoe tour. Enjoy the tranquility of nature and breathe in the fresh mountain air. This winter experience includes material and guiding.

duration: ca. 2 hr

from CHF 59.-/person price:



# **UNGEFÜHRTE SCHNEETOUR**

Erhalten Sie das Material und einen Trail Karte vom Langis von uns und erkunden Sie die verschneite Winterlandschaft auf

#### **UNGUIDED SNOWSHOEWALK**

Receive equipment and a trail plan from Langis from us and explore the snowy winter landscape at your own pace.

group size: no minimum season: winter

duration: ca. 2 hr

from CHF 29.-/person



ACTION © | RELAXATION © ⊕ | TEAM SPIRIT ©

#### **FACKELWANDERUNG**

Eine Fackelwanderung durch die Winterlandschaft ist ein stimmungsvolles Erlebnis ne Abwechslung zum Büroalltag.

#### **TORCHLIGHT HIKE**

Experience an atmospheric torchlight hike through the winter landscape. An unforgettable nature experience for your team.

group size: minimum 8 season: winter

duration: from 1hr

from CHF 49.-/person price:

# **TEAM AKTIVITÄTEN**

## **TEAM ACTIVITIES**

# CTION ©© RELAXATION © TEAM SPIRIT

#### **IGLU BAUEN**

er beim Iglu-Bauen. Mit traditioneller Inuit-Technik bauen Sie als Team ein echtes Iglu. Dabei sind Kommunikation und

#### **BUILD YOUR OWN IGLOO**

Experience an unforgettable adventure with Igloo building. Using traditional Inuit techniques, your team will build a real igloo. This challenge requires communication and teamwork.

group size: minimum 8 season: winter

duration: 3 hr

from CHF 149.-/person



#### **ARCTIC WINTERGAMES**

Erleben Sie als Team eine Arctic Winter Games Challenge mit verschiedenen Spielen. Weiter, höher, schneller - das beste Team gewinnt.

#### **ARCTIC WINTERGAMES**

Have fun playing different games and challenge the other teams during the Arctic Winter Games. Who will be the winner?

season: winter

group size: minimum 8

duration: ca. 2h

from CHF 99.-/person price:



#### **SCHNEESKULPTUREN SCHNITZEN**

Werden Sie kreativ! Ausgerüstet mit Schaufel und Säge gehen Sie und Ihr Team ans Werk. Gestalten Sie themenspezifische Skulpturen oder lassen Sie der Kreativität freien Lauf.

group size: minimum 8 season: winter

#### **SNOW SCULTPURE CARVING**

Snow sculpture taster lesson. Become an artist yourself and carve your own snow sculpture. Toolbox containing all required tools, carving instructions, and a ready-made block of snow is provided. Enjoy carving snow under guidance of an experienced guide.

duration: ca. 1.5 hr

from CHF 99.-/person price:



## **EISSKULPTUREN SCHNITZEN**

Tauchen Sie ein in die Magie des Winters entstehen Kunstwerke, die den Teamgeist stärken und unvergessliche Momente **ICE SCULPTURE CARVING** 

Immerse yourself in the magic of winter and create impressive ice sculptures together. Ice carving results in artworks that strengthen team spirit and create unforgettable moments

group size: minimum 8 season: winter

duration: ca. 2hr

from CHF 159.-/person price:



#### **RÄTSELSPASS**

An mehreren Posten lösen Sie verschiedene Aufgaben, damit Sie gemeinsam den Weg zum Ziel finden. Es wird gezielt das Miteinander und die Kommunikation ge-

group size: minimum 8 winter

season:

#### **QUIZ FUN**

Solve quizzes and find your way together as a team. The quiz run fosters collaboration and lifts your team spirit. Beautiful surroundings in nature guaranteed.

duration: ca. 2hr

price: from CHF 99.-/person

## **TEAM DEVELOPMENT**



#### **TEAM & TRUST**

Bei diesem Training lernen Sie sich als Team besser kennen und stärken das Vertrauen untereinander. Die Aktivitäten werden auf Ihre Bedürfnisse abgestimmt und setzen den gewünschten Fokus im Bereich Kommunikation, Strategie oder Führung.

group size: individualized season: all-year

#### **TEAM & TRUST**

In this training you get to know the other sides of your team members and strengthen trust among the team members. After a briefing the activities will be planned according to your requirements and focus on communication, strategy or leading skills.

duration: half or full day price: from CHF 1,200.-

## **KREATIVE EVENTS**

# ACTION © RELAXATION ©© TEAM SPIRIT ©©©

#### **HOLZLÖFFEL SCHNITZEN**

Nachhaltig, kreativ und einzigartig. Entdecken Sie die Freude am Handwerk mit Holz und erschaffen Sie ihr eigenes Unikat, das sie nach dem Workshop nach Hause nehmen können.

size of group: minimum 10 season: all-year

## **CREATIVE EVENTS**

#### **WOODEN SPOON CARVING**

Sustainable, creative and unique. Discover the joy of wooden craftsmanship and create your own unique piece that you can take home after the workshop.

duration: ca. 3 h price: from CHF 159.-/person

# LANGIS MIT BLOCKHÜTTE

# LANGIS WITH BLOCKHÜTTE



#### **BLOCKHÜTTE & SKILIFT**

Die heimelige Blockhittä im Langis ist der Inbegriff von Gemütlichkeit. Hier servieren wir Ihnen verschiedene lokale Spezialitäten wie Apéroplatten, Raclette oder das hauseigene Fondue. Der Besuch der Blockhittä kann bestens mit einem Event kombiniert werden.

#### **BLOCKHÜTTE & SKILIFT**

Experience the cozy atmosphere of the Blockhitta in the mystic Glaubenberg region in Obwalden. We offer a variety of local specialities such as Apéro platters, Raclette or Swiss cheese fondue. Combine your event with a visit of the Blockhitta.

## WEITERE INFORMATIONEN

Weitere Events wie geführte Tageswanderungen, Kräuterworkshops oder anderes stellen wir Ihnen auf Anfrage gerne individuell zusammen.

Kulinarisch verwöhnen wir Sie gegen Aufpreis mit einem Apéro oder einem erstklassigen BBQ.

Kontaktieren Sie uns für Ihre individuelle Offerte. Wir freuen uns, Sie mit unseren Events zu inspirieren

Nach den Auflagen von International Organization for Standardization ISO zertifiziert

## MORE INFORMATION

We are happy to organise other events such as guided day hikes, herbal workshops or more upon request.

Taste and flavour can be added with drinks and snacks, or a BBQ during your event.

Contact us for your individual offer.
We are looking forward to inspiring you with our team events.

Certified according to the requirements of the International Organization for Standardization ISO.